
Krasen šport tudi
za invalide
Na osnovni šoli Mirana Jarca se na vozičkih
učijo igrati tenis

V telovadnlcl osnovne sote
Mirana Jarca se deset Invall-
dov na voilčklh že cel mesec
učl tenis. To ne bl bilo seveda
nlč posebnega, če se tega
špoiia ne bl učlll prvl v Jugo-
slavl|l. Oblskall smo |lh v telo-
vadnicl tn tako |e nastal tale
zapla.

Andrej Fende, vaditelj teni-
ea, sicer paabsolvent prava je

na lanskem seminarju teniških
vaditeljev in učiteljev tenisa v
Velenju slišal. da je v Združe-
nih državah Amerike to zelo
popularen šport. da ga prav
zato igrajo tudi Ijudje, ki so
priklenjeni na vozičke in celo
slepi. Sklenil je. da bo posku-
sil za ta šport navdušiti tudi
naše invalide. Njegova zamisel
je padla na plodna tla. saj so se
fantje. ki že dalj časa pri Klubu

invalidskega športnega druš-
tva Olimpija trenirajo košarko,
takoj navdušili nad njegovo
zamislijo.

Andrej Fende jim je posodil
loparje in žogice ter jim ponu-
dil brezplačne ure. Tako sedaj
skupaj dva ali pa trikrat na te-
den trenirajo. Za njimi so že
osnove in sedaj že igrajo v pa-
rih.

Kaj so vsi skupaj ugotovili?
Da bo treba morda malo skraj-
šati igrišče, kajti z vozički se je
težko poditi po enako dolgem
igrišču kot to počno Ijudje z
zdravimi nogami, pa tudi mre-
žo bo treba nekoliko zvišati. da
bo prilagojena njihovi viSini na
vozičku.

Lazo Ljubotina. sekretar
Kluba invalidskega društva
Olimpija, študent kemije, sicer
pa Bežigrajčan pravi: -To je je
naravnost krasen individualni
šport tudi za nas, ki smo na
vozičkih. Zelo sem vesel. da
nam ga je Andrej odkril in
upam, da se ga bodo začeli
učili tudi drugi invaiidi. Tudi za
nas. ki smo na vozičkih ali pa
prav zato - je pomembno, da
se veliko gibamo. Če človek ne
počne kar naprej nečesa. se
začne celo sam sebi smiliti. To
pa je najbolj grozno obdobje,«
je povedal brez dlake na je-
ziku.

Deset fantov. ki sedaj z veli-
kim veseljem trenira tenis, upa
da bodo tudi v tem Sportu po-
stali tako uspešm kot v košar-
ki, kjer že vrsto let beležijo
imenitne uspehe Letos so bili
na evropskem klubskem pr-
venstvu invalidov sedmi v
Evropi To je velik uspeh, če
vemo. da je tekmovalo 30pkip,
in da imajo invalidi iz drugih
držav kar za 10 kilogramov laž-
je vozičke, kar pomeni, da se
lahko veliko hitreje gibljejo in
seveda uspešneje tekmujejo.

NEVA ŽELEZNIK


